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CONSILIUL JUDEŢEAN  
JUDEŢUL  TIMIŞ  

 
 
 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timiş 

din 24 iunie 2020 
 
 
 
 
 

 Domnul președinte Călin-Ionel Dobra 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului Judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi online un număr de 34 consilieri judeţeni din totalul de 36 consilieri judeţeni în 
funcţie.  

Lipsesc următorii consilieri județeni: Poenaru Dan și Ciurlea Sorina. 
Având in vedere dispozițiile Legii nr.55/2020 privind unele masuri pentru prevenirea 

si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19, prin care s-a instituit starea de alerta pe 
teritoriul României, si Masurile instituite in aplicarea legii, a fost limitat accesul in Palatul 
Administrativ a altor persoane decât acelea care îsi desfășoară activitatea curenta in 
sediu. Astfel, la şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti 
din aparatul propriu, consilierii județeni participând la ședință in sistem online. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art.138 din 
OUG nr.57/2019 privind Codul Administrativ, prin accesul persoanelor interesate la 
proiectele de hotărâri, sens in care toate  materialele ce urmează a fi supuse dezbaterii au 
fost postate pe site-ul instituției, si prin accesul la procesul-verbal al ședinței. De 
asemenea ședința poate fi urmărită si online pe pagina de face-book a consiliului 
județean. 

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.237/18.06.2020 şi ordinea de zi a 
ședinței a fost adusă la cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare 
către mass-media si prin postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Dau citire ordinii de zi a ședinței: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită a unor bunuri 

mobile, din domeniul privat al Județului Timiș, către Inspectoratul pentru Situații 
de Urgență ”Banat” al Județului Timiș. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a unui bun imobil din 
domeniul public al Comunei Victor Vlad Delamarina, în domeniul public al 
Județului Timiș.  

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a unui bun imobil din 
domeniul public al Comunei Cenei, în domeniul public al Județului Timiș.  

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a unui bun imobil din 
domeniul public al Comunei Checea, în domeniul public al Județului Timiș.  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a unui imobil situat în 
Comuna Giroc către Muzeului Național al Banatului.  

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării datelor tehnice ale bunului 
imobil înscris în Cartea funciară nr.401628, localitatea Lugoj, aflat în proprietatea 
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publică a Județului Timiș și administrarea Direcției Generale de Asistență Socială 
și Protecția Copilului Timiș. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării Comunei Valcani, în calitate de 
membru asociat, la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară Distribuție Gaz Timiș 
Vest. 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului pentru acordarea sprijinului 
financiar unităților de cult din Județul Timiș aparținând cultelor religioase 
recunoscute din Romania, precum si alocarea unui sprijin financiar unităților de 
cult aparținând cultelor religioase din județul Timiș din bugetul propriu al Județului 
Timiș pe anul 2020. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii si completarii Hotararii 
Consiliului Judetean Timis nr.35/26.02.2020 privind asocierea Judetului Timis 
prin Consiliul Judetean Timis cu Orasul Jimbolia prin Consiliul Local al Orasului 
Jimbolia si Comuna Comlosu Mare prin Consiliul Local al Comunei Comlosu 
Mare in vederea cofinantarii caminelor pentru persoane varstnice. 

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii cotizaţiei anuale către 
Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară "ZUROBARA" a Județului Timiș, pentru 
anul 2020.  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.2 a Hotărârii 
Consiliului Județean Timiș nr. 52/2019 privind aprobarea structurii organizatorice 
a Direcției de Evidență a Persoanelor Timiș. 

12. Intrebari, interpelari. 
 
In continuare va propun completarea ordinii de zi a ședinței cu următoarele 

proiecte: 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unor imobile din 
domeniul public al Municipiului Timișoara în domeniul public al Județului Timiș.  
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului de preemţiune din 
partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor imobile cu altă 
destinaţie decât cea de locuinţe. 
 
Fac mențiunea că cele două proiecte au fost dezbătute și avizate favorabil în 

ședința reunită a comisiilor de specialitate care s-a desfășurat înaintea ședinței de plen a 
consiliului județean.  

Vă supun la vot completarea ordinii de zi a sedintei. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat completarea ordinii de zi  cu 27 de voturi pentru 

din partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, 
Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 
Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Iovescu Alexandru, Jumanca 
Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
 
          Dacă sunt alte propuneri sau discuții cu privire la ordinea de zi a ședinței? 
     
 Supun la vot ordinea de zi a ședinței cu completările aprobate. Rog echipa tehnică 
să transmită proiectul pentru procedura de vot.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat ordinea de zi  cu 29 de voturi pentru din partea 
doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – Sabin, 
Bojin Mihaiţă, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, 
Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, 



3 

 

Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Geană Nistor, Iovescu Alexandru, 
Jumanca Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu 
Marin,  Ritivoiu Mihai, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică 
Valentin. 

 
Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 

aprobării procesul - verbal al şedinţei extraordinare din data de  16.06.2020. Rog echipa 
tehnica să transmită pentru procedura de vot.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul verbal cu 29 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain 
Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia 
Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 1 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în folosință gratuită 

a unor bunuri mobile, din domeniul privat al Județului Timiș, către Inspectoratul 
pentru Situații de Urgență ”Banat” al Județului Timiș. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier județean Bădina Nicu 

 Dacă și dumneavoastră aveți în față proiectul de hotărâre  aș vrea să vă uitați în 
anexă, la contractual de comodat, respectiv la punctul V. De asemenea  vă rog să urmăriți 
și punctul VIII. Cu permisiunea dumneavoastră doresc să fac un amendament la acest 
proiect, și anume, propun să fie eliminat punctual VIII, iar punctual IX să devină punctul 
VIII și punctul X să devină punctul IX. Motivul este că punctul V și punctul VIII au același 
conținut.  
 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Rog pe domnul secretar general al județului să vă răspundă. 
 
 Domnul Ioan Dănuț Ardelean  - Secretar General al Județului Timiș 

Domnul Bădina, discutăm despre capitolul VIII – Incetarea contractului? 
 
Domnul consilier județean Bădina Nicu 

 Da, pentru că punctul V și punctul VIII au același enunț.  Din acest motiv  am 
propus eliminarea punctului VIII și punctul IX să devină punctul VIII și punctul X să devină 
punctul IX.  

Domnul Ioan Dănuț Ardelean  - Secretar General al Județului Timiș 
 Da, am înțeles. Se elimină punctual VIII așa cum ați propus prin amendament. Rog 
pe domnul președinte să supună la vot amendamentul domnului Bădina Nicu.  
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 

 Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, rog echipa tehnică să transmită 
amendamentul domnului consilier Bădina pentru procedura de vot.  
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 29 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain 
Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Iovescu 
Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin 
Deian, Popescu Marin,  Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe 
Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 În continuare, rog echipa tehnică să transmită proiectul de hotărâre pentru 
procedura de vot. 

Supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
                                   

                                            
Punctul nr. 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a 

unui bun imobil din domeniul public al Comunei Victor Vlad Delamarina, în 
domeniul public al Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier județean Viorel Coifan 
Eu aș vrea să aduc în atenția dumneavoastră punctul de vedere al Comisiei de 

Administrație Publică.  
Domnule președinte, stimați colegi, avem în față trei proiecte de hotărâre care se 

referă la trecerea unui bun imobil din domeniul public al Comunelor Victor Vlad 
Delamarina, Cenei și Checea în domeniul public.  Este de vorba, de fapt, de drumurile 
comunale pe care noi vrem să le clasificăm în drumuri județene.  

Problema este că  în anul 2018 s-a transmis adresă către 12 comune, însă nu am 
primit răspuns de la toate. Aceste 3 solicitări, care astăzi sunt supuse dezbaterii, au 
apărut în plus. Evident că suntem pentru, dar rugămintea noastră este dacă domnul 
Ignatoni poate să ne pregătească o informare cu privire la strategia drumurilor comunale. 
Tot apar solicitări și nu știm care este strategia în domeniul drumurilor comunale care vor 
trece în drumuri județene. Aceasta este o solicitare către Direcția Tehnică și sperăm să 
primim informarea în acest sens la următoarea ședință de plen a consiliului județean.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Da, veți primi materialul solicitat. 
Dacă nu mai sunt alte discuții, rog echipa tehnică să transmită proiectul de hotărâre 

pentru vot.  
Supun  la vot proiectul de hotărâre. Procedură de vot, vă rog. 
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Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 de voturi pentru din 
partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin 
Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 3 – Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a 

unui bun imobil din domeniul public al Comunei Cenei, în domeniul public al 
Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 4 – Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării de trecere a 

unui bun imobil din domeniul public al Comunei Checea, în domeniul public al 
Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile.  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Bobic Narcis – 
Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea Dorin, Clain 
Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa Cosmin - 
Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  Grigoroiu 
Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea 
Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, 
Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 5 – Proiect de hotărâre privind aprobarea dării în administrare a 

unui imobil situat în Comuna Giroc către Muzeului Național al Banatului.  
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
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Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării datelor 

tehnice ale bunului imobil înscris în Cartea funciară nr.401628, localitatea Lugoj, 
aflat în proprietatea publică a Județului Timiș și administrarea Direcției Generale de 
Asistență Socială și Protecția Copilului Timiș. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile  
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr. 7 – Proiect de hotărâre privind aprobarea aderării Comunei 

Valcani, în calitate de membru asociat, la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară 
Distribuție Gaz Timiș Vest. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 
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Punctul nr. 8 – Proiect de hotărâre privind aprobarea regulamentului pentru 
acordarea sprijinului financiar unităților de cult din Județul Timiș aparținând 
cultelor religioase recunoscute din Romania, precum si alocarea unui sprijin 
financiar unităților de cult aparținând cultelor religioase din județul Timiș din 
bugetul propriu al Județului Timiș pe anul 2020. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Grigoroiu Eugeniu,  Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, 
Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin 
Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 

Punctul nr. 9 – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificarii si 
completarii Hotararii Consiliului Judetean Timis nr.35/26.02.2020 privind asocierea 
Judetului Timis prin Consiliul Judetean Timis cu Orasul Jimbolia prin Consiliul 
Local al Orasului Jimbolia si Comuna Comlosu Mare prin Consiliul Local al 
Comunei Comlosu Mare in vederea cofinantarii caminelor pentru persoane 
varstnice. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 32 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, 
Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

 
 

Punctul nr. 10 – Proiect de hotărâre privind aprobarea cuantumului şi plăţii 
cotizaţiei anuale către Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară "ZUROBARA" a 
Județului Timiș, pentru anul 2020. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
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Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan,  
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr.11 – Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei nr.2 

a Hotărârii Consiliului Județean Timiș nr. 52/2019 privind aprobarea structurii 
organizatorice a Direcției de Evidență a Persoanelor Timiș. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil de către toate comisiile   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 

 
 
Punctul nr.12 - Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării trecerii unor 

imobile din domeniul public al Municipiului Timișoara în domeniul public al 
Județului Timiș.  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 33 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Matei Viorel, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,  Ritivoiu 
Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, 
Tudorică Valentin. 

 
 

Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind aprobarea neexercitării dreptului 
de preemţiune din partea Judeţului Timiş asupra intenţiilor de înstrăinare a unor 
imobile cu altă destinaţie decât cea de locuinţe. 

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Proiectul a fost avizat favorabil in comisiile reunite   
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Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Procedură de vot, vă rog! 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre  cu 31 de voturi pentru din 

partea doamnelor/domnilor Avram Nicolaie, Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, 
Bobic Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, 
Cândea Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, 
Costa Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Dolecek Cristian, Gavrilaş Marius – Dan, 
Grigoroiu Eugeniu,  Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa Lelescu Tiberiu Procopie, 
Lupuţ Florica, Oprea Nicolae, Plavoşin Deian, Popescu Marin,   Sarmeş Dan – Ion, Ştef 
Adrian, Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 
 
 

Punctul nr. 14 - Întrebări, interpelări. 
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
Vă aduc la cunoștință faptul ca aveți la dispoziție in format electronic: 
- Raportul Comisiei de analiză a oportunității realizării investiției de reabilitare a 

imobilului situat pe strada Matei Milo, nr.2A, Timișoara. 
- Notă de Informare privind aplicarea Programului pentru scoli al României 

pentru anul școlar 2019-2020. 
- Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese si 

incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
 

  Referitor la Raportul Comisiei de analiză, vă informez că s-a deplasat la fața locului 
Comisia de analiză, constituită din consilieri județeni și colegi din aparatul de specialitate 
și au constat că nu se justifică realizarea investiției. Domnul vicepreședinte Valentin 
Tudorică – președintele comisiei o să vă spună în ce situație este acel imobil pe care l-am 
primit de la Ministerul Apărării Naționale și pe care suntem condiționați de a-l reabilita, de  
a-l amenaja și de a transfera 50% din locuințele realizate către Ministerului Apărării 
Naționale. Conform raportului întocmit de Comisia de analiză, nu se justifică această 
investiției atâta timp cât rămânem doar cu 50% din proprietatea respectivă.  
  Prin urmare, vin în fața dumneavoastră și solicit un  vot de principiu din partea 
consilierilor județeni pentru aprobarea raportului comisiei de analiză a oportunității 
realizării investiției ca să putem emite, de comun acord, un răspuns către Ministerul 
Apărării Naționale cu privire la acel imobil.  
  Dacă sunt discuții pe acest subiect, vă rog să luați cuvântul. 
 
  Domnul consilier județean Titu Bojin 
  În condițiile în care se pune în discuție înțelegerea cu Ministerul Apărării Naționale 
în ceea ce privește procentul de 50% pentru fiecare parte, puteți să îmi spuneți dacă 
avem o evaluare în urma căreia să putem solicităm către minister alt procent. Poate că 
dacă avem un procent de 70 -80% cei de la minister vor fi de acord.  Recunosc că nu am 
citit raportul comisiei dar aș vrea să știu dacă putem discuta de un procent mai mare care 
să revină consiliului județean. Sigur că dacă le transmitem un  raport în acest sens își vor 
da seama și ei că nu se justifică investiția și poate vor fi de acord să schimbe procentul.  
 
  Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Am avut discuții cu reprezentanții Ministerului Apărării Naționale și punctul lor de 
vedere este foarte clar. Așa cum, dacă vă amintiți, despre proiectul cu locuințele ANL, 
există aceeași condiționare de 50%. Atâta timp pun la dispoziție un bun din domeniul 
public și din administrarea MAPN, condiția lor este să revină 50% spre consiliul județean.  
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 Acest lucru nu înseamnă  că în adresa pe care o transmitem MAPN să nu  putem  
să transmitem, atașat și Raportul Comisiei și propunerile noastre. Rog pe domnul 
vicepreședinte Valentin Tudorică să vă spună câteva cuvinte.  

 
Domnul vicepreședinte Valentin Tudorică 

  Domnule consilier județean Titu Bojin, din câte cunoașteți situația dacă ați văzut 
construcția și  bănuiesc că ați văzut-o, clădirea prezintă anumite inconveniente pentru 
apartamentare. Din studiul efectuat se impun anumite lucrări care impun tăiere pereților 
intermediari dintre camerele care figurau înainte ca dormitoare sau aveau altă destinație. 
  Tăierea acestor pereți impune să fie reîntăriți din nou pentru că sunt făcuți din 
prefabricate, iar dacă facem, amenajăm această clădire,  investiția ajunge la aproximativ 2 
milioane de euro. Dacă luăm în calcul o asemenea sumă ar fi mult mai rentabil să 
construim o clădire nouă decât să ne apucăm să tăiem respectiva lucrare. Clădirea este 
aproximativ imposibil să fie reabilitată și datorită configurație camerelor.  
   
  Domnul consilier județean Titu Bojin 
  Am înțeles. Dacă dumneavoastră ați constatat că nu se justifică investiția atunci nu 
am nimic împotrivă. Eu, mă gândeam că putem să mărim procentul ca să ne recuperăm și 
noi măcar cheltuielile.  
 
  Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
  Făcând un  calcul simplu la acest moment și chiar dacă ne-ar da  in totalitate 
clădirea,  tot nu se justifică investiția și nu ar fi în avantajul consiliului județean pentru că 
acea clădire este într-o stare avansată de degradare.  

 
Domnul consilier județean Bădina Nicu 

  O altă variantă dacă se poate propune Ministerului Apărării Naționale ar fi 
demolarea clădirii și construcția unor apartamente prin ANL. 
 
  Domnul președinte Călin Ionel Dobra 

Da, ar putea fi și aceasta o propunere pe care o putem lua în calcul. 
  Sper că sunteți de acord ca în adresa pe care o înaintăm Ministerului Apărării 
Naționale să specificăm că nu este oportun pentru Consiliul Județean Timiș o astfel de 
investiție și să vină cu altă variantă sau să accepte propuneri din partea noastră, astfel 
încât să se justifice și investițiile din bugetul public al județului.  

 
Domnul consilier județean Marin Popescu 

  Domnule președinte, cu permisiunea dumneavoastră aș  dori să intervin și să vă 
spun că nici construcția unor apartamente în acea zonă nu se justifică pentru că suprafața 
terenului este foarte mică. 
  Am făcut parte din comisie și din punct de vedere al suprafeței este foarte 
inadecvat să construiești ceva acolo pentru multe persoane. Nu cred că există acolo mai 
mult de 500  m.p, iar această suprafață ar fi insuficientă. Așa că,  nu se justifică nici 
această variantă.  
 
  Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
  Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, solicit din partea dumneavoastră un vot de 
principiu pentru aprobarea Raportului de analiză.  
  Procedură de vot, vă rog! 

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat Raportul Comisiei de analiză  cu 30 de voturi 
pentru din partea doamnelor/domnilor Bădina Nicu, Bitea Nicolae, Blaga Lucian, Bobic 
Narcis – Sabin, Bojin Mihaiţă, Bojin Titu, Borha Liviu, Buboi Ligius – Cosmin, Cândea 
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Dorin, Clain Romică – Adrian, Cocean Liviu - Marius,  Coifan Viorel - Gheorghe, Costa 
Cosmin - Lăscuţ, Cutu Dorin, Dobra Călin, Gavrilaş Marius – Dan,  Grigoroiu Eugeniu,  
Iovescu Alexandru, Jumanca Romaniţa, Lelescu Tiberiu Procopie, Lupuţ Florica, Matei 
Viorel, Oprea Nicolae, Popescu Marin,  Ritivoiu Mihai, Sarmeş Dan – Ion, Ştef Adrian, 
Străin Petru-Claudiu, Tîrpe Manasia Roxana, Tudorică Valentin. 

Vă mulțumesc pentru votul dumneavoastră! 
Dacă mai sunt alte întrebări sau interpelări? 
 
Domnul consilier județean Viorel Coifan 

  Au mai fost discuții pentru preluarea Hotelului Intercontinental? Care este situația în 
acest moment?  

 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra 

  În acest moment noi am făcut demersurile conform Raportului Curții de Conturi, și 
anume, să trecem în prima fază societatea la forma inițială, adică din societate pe acțiuni 
în SRL. Deocamdată nu există discuții sau negocieri pentru a prelua acel imobil în 
proprietate publică a județului. 

 
Domnul consilier județean Viorel Coifan 
Și în orizont de timp cam când preconizați că se întâmplă acest lucru? 
 
Domnul președinte Călin Ionel Dobra  

 Pot să vă spun că partenerii noștri din cadrul Societății Inter Center au interes de a 
investi în locația  respectivă. În acest moment, Societatea Inter Center SA, din punct de 
vedere al obligațiilor financiare este la zero, fără niciun fel de problemă privind plata 
concesiunii.  
 
 Domnul consilier județean Bitea Nicolae 
 Cu permisiunea dumneavoastră aș dori să adresez două întrebări.  
 Prima întrebare o adresez domnului vicepreședinte Nicolae Oprea. Pentru că la 
ultimul plen am discutat despre faptul că ne aflăm pe ultima 100 de metri în ce privește 
semnarea contractului pentru reabilitarea podului de la Găvojdia și aș dori să îmi spună 
domnul vicepreședinte dacă s-a reușit semnarea contractului și în ce orizont de timp se dă 
ordinul de începere a lucrării. 
 A două întrebare doresc să v-o adresez dumneavoastră, domnule președinte.  
Având în vedere situația foarte neplăcută în ce privește ultimele evenimente privind 
inundațiile din județul nostru, aș dori să ne faceți o informare, dacă se poate acum, cu 
privire la intervențiile care s-au făcut și dacă avem un anumit plan în ce privește 
susținerea financiară și care ar fi modul în care putem face acest lucru din punct de 
vedere legal pentru comunele afectate de inundații  și localitățile aparținătoare acestor 
comune.  
 
 Domnul vicepreședinte Nicolae Oprea 
 Domnule consilier județean Bitea Nicolae doresc să vă informez că astăzi la ora 
12,00 se va semna ordinul de începere a investiției a podului de la Găvojdia. Investiția va  
fi coordonată și condusă de consiliul județean și sperăm că într-un timp rezonabil 
Găvojdia va avea un pod nou.  
 
 Domnul consilier județean Nicolae Bitea 
 Să fie într-un ceas bun!  
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Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Domnule consilier județean Nicolae Bitea cred că v-ați înțeles cu domnul 
vicepreședinte Nicolae Oprea ca domnia sa să dea această știre astăzi, acum, în direct cu 
privire la semnarea ordinului. Dincolo de toate acestea este un lucru bun care se întâmplă 
pentru locuitorii acelei zone și nu numai.  
 Referitor la situația inundațiilor pot să vă spun că cei responsabili și cu abilități în a 
interveni pe raza județului Timiș, în mod special ISU și Apele Române Banat și-au făcut 
treaba  destul de bine,  astfel încât,  nivelul pagubelor să fie cât mai redus și să nu avem 
victime în urma inundațiilor în județul nostru.  
 Chiar dacă în ultima săptămână lucrurile nu au fost tocmai plăcute, pentru că știți și 
dumneavoastră că au fost anumite localități în care persoanele au fost evacuate, din 
păcate nu putem spune că lucrurile sunt depășite în totalitate. Astăzi am primit din nou 
alertă cod galben de precipitații în zona noastră, dar așa cum ne-au transmis cei abilitați 
în acest sens, respectiv cei de la meteo, ISU și Apele Române pericolul cel mai mare a 
trecut și sper ca lucrurile să intre în normal în cel mai scurt timp. 
 Referitor la pagubele care s-au înregistrat pe raza județului Timiș, ca și procedură, 
Comisia locală pentru situații de urgență are obligația de a realiza un raport privind situația 
pe fiecare localitate în parte. Raportul va fi înaintat Comisiei județene pentru situații de 
urgență și  în urma aprobării acestui raport de către Comitetului pentru situații de urgență 
județean vom lua decizii la nivelul Consiliului Județean Timiș cum să ne implicăm sau  
putem să transmitem acest raport Guvernului României pentru a susține financiar acele 
locuințe afectate de inundații din anumite localități. 
 Dacă mai sunt și alte întrebări? Dacă nu, rog pe domnul consilier județean Titu 
Bojin să aducă completări. Domnia sa a fost prezent în teritoriu în toată această perioadă.  
  
 Domnul consilier județean Titu Bojin 
 Vă mulțumesc! 
 Tot ceea ați spus dumneavoastră este corect.  Așa cum ați spus și dumneavoastră, 
suntem încă sub alertă de coduri pentru precipitații și inundații pe anumite zone, respectiv 
în aval pe Bârzava și Timiș în zona Cebza, Rudna Grăniceri, în amonte pe Făget și Sașa 
dar  și pe zonele de munte respectiv Nădrag, Pietroasă și în zona Caraș Severin. Chiar și 
așa pericolul cel mai mare a trecut.  
 Urmează ca după ce se retrag apele să facem o evaluare a pagubelor pe zona 
apelor și pe zona economică. Mulțumim lui Dumnezeu că nu au fost pierderi de vieți 
omenești și nici pagube de bunuri foarte mari chiar dacă de această dată inundațiile au 
fost mult mai mari decât în alți ani.  
 Acest lucru se datorează în special investițiilor făcute în ultimii ani  pe toată zona 
bazinului Banatului. Aceste investiții au ajutat ca pagubele să fie cât mai mici în ciuda 
faptului că precipitațiile au fost mult mai abundente. În unele locuri s-au înregistrat  căderi 
de apă și de 75-80 litri/m.p. în zona Caraș Severin. Sigur că mai există în unele zone 
supărări ale cetățenilor pentru că nu s-au făcut investiții și nu s-a reușit realizarea unor 
proiecte, însă promovarea acestor proiecte nu a depins de noi  pentru că sunt proiecte 
care se aprobă la nivel de Guvern și ministere, iar politica la nivelul fiecărui minister este 
să aprobe acele lucrări pe care le consideră cele mai importante.  
 Eu sper că după toate discuțiile și vizitele care au fost în teritoriu în această 
perioadă, reprezentanții Guvernului  să sprijine promovarea acelor proiecte duc la 
rezolvarea problemelor create de inundații.  
 Problemele cele mai mari au fost în special pe zona Caransebeș și în zona Lugoj 
unde s-a rupt digul, însă digul nu s-a rupt din cauza unei neglijențe ci doar pentru că apa a 
depășit digul și a trecut nivelul acestuia, distrugând culturile agricole și creând probleme la 
fermele din acea zonă. 
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   În zona Uliuc a fost o deversare pe terenul agricol și au fost câteva imobile care 
au avut de suferit în urma ploilor și a inundațiilor.  
 Așa cum am mai spus, chiar dacă volumul de apă care a căzut în această perioadă 
a fost o foarte mare problema, pagube atât de mari nu s-au înregistrat pentru că lucrările 
au fost făcute cu responsabilitate și nu s-a mai întâmplat ca în anul 2005 când s-au rupt 
digurile pe Timiș până la Bega. 
 Eu am convingerea că scăpăm în curând de această situație și nu vor fi probleme 
foarte mari.  
 În ceea ce privește sprijinul financiar pentru pagubele înregistrate, acest lucru e 
puțin mai delicat, iar ajutorul pe care îl poate da consiliul județean trebuie stabilit de 
comun acord și aprobat punctual pentru cei care au într-adevăr nevoie de sprijin. 
 
 Domnul președinte Călin Ionel Dobra 
 Dacă mai sunt alte discuții? Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar 
închise lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Timis. 
 
 
 
 

 
    PREŞEDINTE,             SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI TIMIŞ 
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